

πρόεδρο του Ευρωπαϊκού Συμβουλίου, Χέρμαν βαν Ρομπάι», *ΤΟ ΒΗΜΑ* (ηλ. έκδ.), 9-9-2011.

«Φαβορί για ευρω-πρόεδρος ο Ρομπόι», *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 3-11-2009.

«Ευρωπρόεδρος 2ετούς θητείας», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 14-12- 2007, σελ. 9.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωπρόεδρος 217, ευρωπρόεδρο 44, ευρωπρόεδροι 0 / και με ενωτικό]

ευρωταμείο

«Το ευρω-ταμείο στο τραπέζι του Eurogroup» (τίτλος), *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 16-1-2011.

«Διαψεύδουν την “Die Welt” για το ευρω-ταμείο διάσωσης» (τίτλος), *ΕΘΝΟΣ* (ηλ. έκδ.), 26-11-2010.

«Ποιος πληρώνει στο ευρω-ταμείο» (τίτλος), *ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑ* (ηλ. έκδ.), 25-3-2007.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωταμείο 288, ευρωταμεία 6 / ευρω-ταμείο 438(;) / στο corpus των εφημερίδων: ευρωταμείο 31, ευρω-ταμείο 38]

ευρωψηφοδέλτιο

«Επισημαίνουμε ότι δεν αναγνωρίστηκε το λάθος της αλλοίωσης της αριστερής ευρωπαϊκής μας ταυτότητας, ούτε εισακούστηκε η αποδοκιμασία κατά των επιλογών της ηγεσίας για το ευρωψηφοδέλτιο», *Η ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ*, 21-7-2009, σελ. 4.

«Αναφορικά με τη Σουλβάνα Ράπτη, αν και η ίδια διατείνεται ότι μόλις προχθές το βράδυ της ζήτησε ο πρόεδρος του ΠΑΣΟΚ να μετάσχει στο ευρωψηφοδέλτιο, οι πληροφορίες αναφέρουν ότι η επιλογή της -με καθαρά πολιτικά κριτήρια- έγινε επίσης τουλάχιστον προ 10ημέρου», *ΤΑ ΝΕΑ* (ηλ. έκδ.), 18-5-2009.

«Την Κυριακή θα ανακοινωθούν, σύμφωνα με πληροφορίες, τα πρόσωπα που θα στελεχώσουν το ευρωψηφοδέλτιο της Νέας Δημοκρατίας, η τελική επιλογή των οποίων θα βρεθεί στο επίκεντρο της απογευματινής συνεδρίασης της νεοσυσταθείσας Κεντρικής Επιτροπής Ευρωεκλογών του κυβερνώντος κόμματος, υπό τον πρωθυπουργό, Κώστα Καραμανλή», *ΑΠΟΓΕΥΜΑΤΙΝΗ* (ηλ. έκδ.), 14-5-2009.

[Διαδικτυακές εμφανίσεις: ευρωψηφοδέλτιο 920, ευρωψηφοδέλτια 582 / και με ενωτικό]